HC-25 方案的 WiFi 模块, 配置为远程连接

WiFi module of HC-25 solution, configured for remote monitoring



*** Reset button operation ***

● 恢复默认的访问密码(不是 WiFi 密码):按下按键保持,2个 LED 同时闪烁;约5秒后,变为1个 LED 闪烁, 此时松开按键,密码恢复为默认的 123456

Restore the default access password (not the WiFi password) : press the button and hold it , two leds blink at the same time; After about 5 seconds, it will turn to 1 LED flashing, release the button at this time, and the password will return to the default 123456

激活 WiFi 配置页面:按下按键保持,2个 LED 同时闪烁,约5秒后变为1个 LED 闪烁,又经过5秒后2个 LED 全部停止闪烁,此时松开按键,WiFi 参数配置页面被激活,网络配置被清除,访问密码恢复为123456。此时,请按照说明,及时完成网络参数配置,因为WiFi 此时是没有密码的。

Activate the WiFi configuration page: press the button and hold it , and two leds blink at the same time. After about 5 seconds, one LED blinks, and after 5 seconds, all two leds stop blinking. At this time, release the button, the WiFi parameter configuration page is activated, the network configuration is cleared, and the access password is restored to 123456. In this case, please follow the instructions and complete the network parameter configuration in time, because you can access without WiFi password at this time.

● 短按 1 次: 清除 WiFi 模块的网络在线状态, 触发 WiFi 模块与调试软件握手通信。普通用户基本不用这个功能, 无需关注。Press one time to clear the network status of the WiFi module and trigger handshake communication between the WiFi module and the debugging software. Users basically do not use this function, do not need to take care of it



支持对公业务,欢迎洽谈。产品不断创新,规格如有更改将不另行通知。 技术支持: www.cleverbms.com 电话/微信: (+86) 17841591535 (工作时间)

*** 准备工作 ***

*** Preparation For Work ***

• 带有 WiFi 功能的安卓 4.0 以上的手机,或 Windows XP 以上的电脑

Phones with WiFi and Android 4.0 or above, or Computers with Windows XP or above

● 能够连接互联网的 WiFi 路由或手机热点

A WiFi route or mobile hotspot that can connect to the Internet

联系我们获取"远程转发服务器的地址和端口";或者,您自己架设远程转发服务器。

Contact us for the "Address and port of the remote forwarding server"; Alternatively, set up your own remote forwarding server

用牙签等绝缘物体,按住WiFi模块上的复位按钮,按照"复位按钮的操作"激活WiFi配置页面。激活成功 后,会搜索到HC-25开头的一个临时WiFi信号,连接这个WiFi,默认无需密码;

Press and hold the reset button on the WiFi module with an insulated object such as a toothpick, and follow the "Reset Button operation" to activate the WiFi configuration page. After successful activation, a temporary WiFi signal at the beginning of HC-25 will be found. By default, no password is required to connect to this WiFi.

确保电脑或手机只连接了这个WiFi,而没有其它网络。例如,需要关闭手机的移动数据。

Make sure your computer or phone is only connected to this WiFi network and no other networks. For example, you need to turn off your phone's mobile data.

打开浏览器, 输入 192.168.4.1, 回车, 进入登录页面;

Open the browser, enter 192.168.4.1, and press" enter "to enter the login page.



无需输入登录密码,直接点击登录;

No need to enter the login password, directly click" login"

ų.	1	₹45 urt	id" 🗎	17:49
\$2 Q	HC25登录界间	0	搜索) ~
	HC-25	登录界	·面	
	pass	sword:	空 empt	ty
[_	4	
1	登录	193	置密码	
	₩ 承信	⊤: V1.8 .科技有限	公司	
<	ottp://ww		2	U

以下标注五星符号的,为必须设置项;未标注五星符号的项目,保持默认即可。

The following marks the five-star symbol, must be set items; For items that are not marked with the five-star symbol, keep the default value.

没有特殊说明的地方,请设置为与图中相同的参数。

If there are no special instructions, set the parameters as shown in the figure.

9 4	G HC25記書界)) 😤 45 uud	投票	17:50
	HC-25	网页设	置	
串口i	设置:			<i>.</i>
	☆波特率:	960	• 0	
	★ 校验位:	NONE		2
	🛧 停止位:	1 •		
AP参	數设置:		1.	
	网络名称:	HC-25-	286dc1	4b9b
	网络密码:	NONE		
	网络地址:	192.168	8.4.1	
Statio	on参数设置:			
	WiFi Mode:	STA		•
<	> Ξ	\triangle	2	C

输入您自己的 WiFi 和密码,

Enter your own WiFi and password

🖬 正在	保存屏幕	幕截图…			
☆ 🤇	HC25	尼置界面	0	搜索	~
6	网络	名称:	HC-25-	286dcd4	4b9b
16	网络	密码:	NONE		
U	网络	地址:	192.168	3.4.1	
Station	参数设	置:			
*	WiFi M	/lode:	STA		•
-	IP地址	类型:	DHCP	•	
你的Wil Yours	Fi WiFi	地址:	0.0.0.0		
*	网络	名称:	iddzz		
刷新	AF WiFi F WiFi 密	列表: asswor 码	iddzz d	•	
	一 网络	密码:	a20121	22	2
Socket	参数设	置:			
	Socket	类型:	Client	¥	
<	>	Ξ	\triangle	2	ப

备注1的位置,将前面的准备工作中,得到的"远程转发服务器的地址和端口"输入。

Note 1: Enter the address and port of the remote forwarding server obtained in the previous preparation.

目間	ħ	😤 45 uniil 🦉 🗎 17:51
12 GH	C25配置界面	2 投票 ~
	P3F07019-	Carles -
	AP列表:	i# 🖅 🔹 🔻
B12 5		
	网络密码:	a2017
Socket參)	改设置:	Ĩ.
🚖 So	ocket类型:	Client •
🗙 So	ocket协议:	TCP •
1	之程IP:	bms2.iddzz.com
	🛓 端口:	10000
HTTP参数	1设置:	备注1 Note1
(URL	
	请求头	
~		

点击保存、确认,完成设置。然后重启 WiFi 模块。稍等几十秒,进行下一步。

Click "Save" and "confirm "to complete the setting. Then restart the WiFi module. Wait a few seconds for the next step.

	正在保存屏幕截图.			
2	7 G HC25配置界面	ī 2	搜索	\sim
	推送消息QOS:	2		
	推送消息主题:	/tp		
	发送心跳时间(s):	60		
	保存 物	。复出厂设置 <mark>AT指令</mark>		
(版本 新 加 加 世 派 信 思	号:V1.6 息科技有限 <u>v.HC01.co</u>	公司 <u>m</u> _	
•	$\langle \rangle \equiv$		2	U

*** Windows 电脑软件,远程连接 BMS ***

*** Windows PC software, remote connection to BMS ***

先将电脑调整为正常连接互联网状态,然后启动资料包中 "BMS-QD23_Windows.exe" 的调试软件。

First of all , adjust the computer to be connected to the Internet , and then start the debugging software "BMS-QD23_Windows.exe" in the package.

按照下图,调整软件参数,最后点击开始,如果全部参数配置正确,软件上就会显示出 BMS 的运行参数。

Adjust the software parameters according to the following figure, and click" Start" at last. If all parameters are correctly configured, the running parameters of BMS will be displayed on the software.

下图的访问密码,不是WiFi密码,默认为123456

The access password as below is not the WiFi password, and the default is 123456

语言 1	anguage	Run Monitoring Data Query Parameter Calibration About this	s softwa:		
○简体中文		Run Info Append Info Control Access password	Read		
() English	预计时间				
Setup connection		Estimated Battery Level *	1		
○ COM/485/CAN ●	CAN •	Power *	Cel1		
Fort ID		Current *	1		
,		Total Voltage *	2		
• Network/	IP	Max Voltage Cell *	4		
Remote network ~ Remote network		Nin Voltage Cell * Main Relay	5		
		Max Temperature Cell * C	6		
		Min Temperature Cell * °C	7		
		Charge accept ability * *	a de la companya de l		
		Discharge output ability * *	10		
BMC No.	100001505	BMC Temperature * °C	11		
Password	*****	Max BIC PCB Temperature * °C	12		
Start Debug		Min BIC PCB temperature * °C	13		
	0 Zero	BIC Cell-V Cell-T PCC INSUL Contact Set Other	14		
RX	0 Zero		16		

🔁 Battery management system debugging software - For TOPBMS series parts - technical support: www.cleverbms.com

*** 安卓手机,远程连接 BMS ***

*** Android phone, remote connection to BMS ***

目前,安卓手机 app 仅提供数据查看功能,参数标定请在电脑端软件操作。

At present, Android mobile phone app only su[ports data monitoring , parameter change can be operated on the computer software.

将手机调整为正常连接互联网的状态,

Adjust the phone to connect to the standard Internet

将资料包中 "BMS_QD23. apk" 文件复制到手机, 然后安装到手机中。

Copy the "BMS_QD23.apk" file from the package to the phone, and then install it into the phone.

注意: 需要给 APP 存储权限, Note: Need to give APP storage permission,

下图的访问密码,不是 WiFi 密码,默认为 123456

The access password as below is not the WiFi password, and the default is 123456

点击连接,如果配置过程正确, APP 即可正常显示 BMS 信息

Click" Connect", if the configuration process is correct, the APP can display BMS information normally



Note: Please check the rear side of Master bms and you will find BMS Number as below :

WiFi module of HC-25 solution, configured for remote monitoring 2023-01-19

